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54% от бизнеса са положително настроени за 2024 година и очакват да има подобрение в инфлацията. Данните
са от "Европейско икономическо проучване". "Интервюирали сме 995 български фирми. Основните теми във
въпросника са свързани с очакванията на бизнеса за 2024 г. за българските продажби, за експорта, заетостта и
очакваните инвестиции", каза в "България сутрин" Боряна Абаджиева - експерт от отдел... 

Българският бизнес ще настоява за нови енергийни помощи и през следващата година. Обезпечаването с енергия
и суровини е основният проблем не само на българската, но и на европейската икономика, показва европейското
икономическо проучване за очакванията на бизнеса за 2024 година, предаде БНР. Изследването беше
представено от Българската търговско-промишлена палата, партньор на Европейската асоциац... 

Българският бизнес ще настоява за нови енергийни помощи и през следващата година. Обезпечаването с енергия
и суровини е основният проблем не само на българската, но и на европейската икономика, показва европейското
икономическо проучване за очакванията на бизнеса за 2024 година. Изследването бе представено от Българската
търговско-промишлена палата, партньор на Европейската асоциация на търговско-... 

На 99 процента споделяме с нашите европейски колеги изводите от изследването "Европейско икономическо
проучване (EES2024) - очакванията на бизнеса в България и Европа за 2024 г.", защото сме в една и съща лодка,
каза пред журналисти председателят на БТПП Цветан Симеонов. Европейските институции продължават да
налагат нови изисквания на фирмите, което се отчита като задържащ фактор за ръста на икон... 

Заглавие: Липсата на квалифицирана работна ръка е основен проблем за бизнеса в България
Дата: 10.11.2023 08:15
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Българският бизнес ще настоява за енергийни помощи и през следващата година
Дата: 09.11.2023 19:07
Медия: Банкеръ

Заглавие: Българският бизнес ще настоява за енергийни помощи и през следващата година
Дата: 09.11.2023 18:11
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Експерт: Трудният достъп до енергия и суровини е основен проблем на бизнеса в Европа
Дата: 09.11.2023 17:02
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Експерт: Трудният достъп до енергия и суровини е основен проблем на бизнеса в Европа
Дата: 09.11.2023 16:55
Медия: 24 Часа

https://www.bgonair.bg/a/36-sutreshen-blok/325124-lipsata-na-kvalifitsirana-rabotna-raka-e-osnoven-problem-za-biznesa-v-balgariya
https://banker.bg/2023/11/09/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D1%89%D0%B5-%D0%BD%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%BE%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B5%D0%BD%D0%B5/
https://bnr.bg/post/101905833
https://www.dotbg.bg/article/16167492
https://www.24chasa.bg/biznes/article/16167363


На 99 процента споделяме с нашите европейски колеги изводите от изследването "Европейско икономическо
проучване (EES2024) - очакванията на бизнеса в България и Европа за 2024 г.", защото сме в една и съща лодка,
каза пред журналисти председателят на БТПП Цветан Симеонов. Европейските институции продължават да
налагат нови изисквания на фирмите, което се отчита като задържащ фактор за ръста на икон... 

На 99 процента споделяме с нашите европейски колеги изводите от изследването "Европейско икономическо
проучване (EES2024) - очакванията на бизнеса в България и Европа за 2024 г.", защото сме в една и съща лодка,
каза пред журналисти председателят на БТПП Цветан Симеонов. Европейските институции продължават да
налагат нови изисквания на фирмите, което се отчита като задържащ фактор за ръста на икон... 

54% от бизнеса са положително настроени за следващата 2024 година и очакват да има подобрение в
инфлацията и инфлационните проценти, и в производствената и търговска среда, и в приемане на европейско
законодателство, което реално трябва да ни приобщи към най-добрите търговски и производствени практики в
Европа. Данните "Европейско икономическо проучване (EES2024) - очакванията на бизнеса в Българи... 

54% от бизнеса са положително настроени за 2024 година и очакват да има подобрение в инфлацията. Данните
са от "Европейско икономическо проучване"."Интервюирали сме 995 български фирми. Основните теми във
въпросника са свързани с очакванията на бизнеса за 2024 г. за българските продажби, за експорта, заетостта и
очакваните инвестиции", каза в "България сутрин" Боряна Абаджиева - експерт от отдел "... 

54% от бизнеса са положително настроени за 2024 година и очакват да има подобрение в инфлацията. Данните
са от "Европейско икономическо проучване". "Интервюирали сме 995 български фирми. Основните теми във
въпросника са свързани с очакванията на бизнеса за 2024 г. за българските продажби, за експорта, заетостта и
очакваните инвестиции", каза в "България сутрин" Боряна Абаджиева – експерт от отде... 

Липсата на квалифицирана работна ръка е основен проблем за бизнеса у нас, отчита проучване на БТППИма
оптимизъм в България относно бизнес средата - 54% от фирмите у нас са положително настроени за следващата
година и очакват подобрение в инфлацията, в производствената и търговска среда, в приемане на европейско
законодателство, което реално трябва да ни приобщи към най-добрите търговски и производ... 

Заглавие: Проблемите с достъпа до енергия и суровини и разходите за труд са сред основите проблеми на
бизнеса в Европа, сочи проучване
Дата: 09.11.2023 16:31
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Бизнесът позитивно настроен за 2024 г., но правителството да помага
Дата: 09.11.2023 16:25
Медия: News.bg

Заглавие: Бизнесът: Липсата на квалифицирана работна ръка е основен проблем
Дата: 10.11.2023 11:34
Медия: PlovdivNews.bg

Заглавие: Бизнесът: Липсата на квалифицирана работна ръка е основен проблем
Дата: 10.11.2023 11:11
Медия: Зарата

Заглавие: Бизнесът в България остава позитивен за 2024 г.
Дата: 10.11.2023 11:03
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Бизнесът: Липсата на квалифицирана работна ръка е основен проблем
Дата: 10.11.2023 10:46
Медия: Dnes.bg

https://www.bta.bg/bg/news/economy/566456-problemite-s-dostapa-do-energiya-i-surovini-i-razhodite-za-trud-sa-sred-osnovite
https://news.bg/economics/biznesat-pozitivno-nastroen-za-2024-g-no-pravitelstvoto-da-pomaga.html
http://plovdivnews.bg/obshtestvo/item/170764-biznesat-lipsata-na-kvalifitzirana-rabotna-raka-e-osnoven-problem
https://zarata.info/%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D1%8A%D1%82-%D0%BB%D0%B8%D0%BF%D1%81%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%B2%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D1%84%D0%B8%D1%86%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B0/
https://www.investor.bg/a/515-ikonomika-i-makrodanni/384251-biznesat-v-balgariya-ostava-pozitiven-za-2024-g
https://www.dnes.bg/obshtestvo/2023/11/10/biznesyt-lipsata-na-kvalificirana-rabotna-ryka-e-osnoven-problem.588814


Регулаторни режими спъват дейността на фирмите54% от бизнеса са положително настроени за 2024 година и
очакват да има подобрение в инфлацията. Данните са от "Европейско икономическо проучване". "Интервюирали
сме 995 български фирми. Основните теми във въпросника са свързани с очакванията на бизнеса за 2024 г. за
българските продажби, за експорта, заетостта и очакваните инвестиции", каза в "Бълга... 

Събитието ще се проведе между 8 и 11 ноември 2023 г. Председателят на БТПП Цветан Симеонов уважи
откриването на 30-тото юбилейно изложение "Месомания 2023" провеждано от Асоциацията на
месопреработвателите у нас, която е член на Палатата. Сред присъстващите бяха още министърът на
земеделието и храните Кирил Вътев, зам. министърът на икономиката Ирина Щонова, посланикът на САЩ в
България, Н. пр. ... 

Покана за пресконференция: "Европейско икономическо проучване (EES2024) - очакванията на бизнеса в
България и Европа за 2024 г." На 9 ноември 2023 г. от 15:00 часа в сградата на БТПП ще се проведе
пресконференция в хибриден формат, на която ще бъдат представени: Европейско икономическо проучване
(EES2024) - очакванията на европейския и българския бизнес относно продажби на вътрешния и външния паз... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Пазиш касова бележка, дават ти стотинки На хората ще бъдат връщани 0,5% от платения ДДС, ако пазят касовите
си бележки, гласят предложените от Министерство на финансите промени в данъчните закони. В проекта
специално е записано, че ще бъдат връщани до 100 лв. на месец. Реално обаче едва ли някой ще ползва това
облекчение в пълен размер. Ако човек получава заплата от 2000 лв. на месец и след като п... 

"Лукойл" заобикаля санкциите и въпреки забраната изнася петролни продукти. 2 милиона лева са данъците, които
компанията е внесла само за шест месеца, но не в България, а в Русия. Данните са от разследване на
неправителствената организация Global Witness, Центъра за изследване на демокрацията в България и Центъра
за изследване на енергията и чистия въздух. "Става въпрос за пари, а не за нещо друго"... 

Икономиката на център "Загоре" е с най-високата производителност на труда в страната, с нетипичен профил,
доминиран от енергетиката и добива на въглища, но и подкрепян от силна преработваща промишленост и услуги в
Стара Загора и Казанлък. В центъра извършват дейност и няколко от най-големите работодатели в страната.
"Пазарът на труда се характеризира с високи заплати, ниска безработица, но има ощ... 

Заглавие: Асоциацията на месопреработвателите у нас откри 30-тото издание на "Месомания" в Интер Експо
Център
Дата: 10.11.2023 09:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: БТПП: Пресконференция на тема "Европейско икономическо проучване (EES2024) - очакванията на
бизнеса в България и Европа за 2024 г."
Дата: 07.11.2023 17:29
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Връщат ДДС, но само за покупки до 2000 лева
Дата: 10.11.2023 08:57
Медия: Dunavmost

Заглавие: Разследването за "Лукойл": 1 млрд. долара са внесени като данъци в руския държавен бюджет
Дата: 10.11.2023 08:55
Медия: Новини.бг

Заглавие: Икомически център "Загоре" – с най-високата производителност на труда у нас
Дата: 10.11.2023 12:05
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Постоянното откриване на нови ресторанти само задълбочава кризата. За да държат ниски цени,
пазаруват евтина храна

https://www.bcci.bg/news/19860
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/565103-btpp-preskonferentsiya-na-tema-evropeysko-ikonomichesko-prouchvane-ees2024-
https://www.dunavmost.com/novini/vrashtat-dds-no-samo-za-pokupki-do-2000-leva
https://novini.bg/bylgariya/politika/812033
https://kmeta.bg/%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%B7%D0%B0%D0%B3%D0%BE%D1%80%D0%B5-%D1%81-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%B2%D0%B8%D1%81%D0%BE%D0%BA/
https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/Postoyannoto-otkrivane-na-novi-restoranti-samo-zadulbochava-krizata-Za-da-durzhat-niski-ceni-pazaruvat-evtina-hrana-1891188


Трудностите в ресторантьорския бизнес, които се проявиха особено ярко по време на пандемията, остават, като
печалбите не са се върнали на пиковите нива. Въпреки структурните проблеми се наблюдават продължаващи
инвестиции дори в губещи бизнеси, като това изкуствено разрастване само разводнява пазара и допълнително
засилва проблема с недостига на работна ръка. Иновативната платформа за обучение на к... 

Светът върви към производство на все по-голямо количество чиста енергия, на фона на целите за намаляване на
негативните последствия от глобалното затопляне. Не само, че се проектират и изграждат нови огромни проекти,
но се мисли и как да се използват стари съоръжения, които да бъдат преоборудвани и използвани за тези цели.
Един такъв случай е американската фабрика Sparrows Point Steel, за която Мо... 

Догодина ни очаква сравнително спокоен жилищен пазар в София, без тенденции за покачване или намаление на
цените. През тази година има известен спад в броя сделки с имоти спрямо 2022 г., но това беше очаквано предвид
пиковите стойности след пандемията. Спадът на продажбите в големите градове няма да доведе до сътресения
на пазара. Това прогнозира Александър Бочев, новоизбраният председател на Наци... 

Над 6,6 млн. евро се предвиждат за проекти в областта на енергийната ефективност и кръговата икономика за
микро-, малки и средни предприятия по предстоящия прием по програмата за трансгранично сътрудничество
между България и Турция. Това реши на своето второ заседание, което се състоя в Ямбол, Комитетът за
наблюдение на програмата, съобщиха от Министерството на регионалното развитие и благоустройс... 

Пиксабей От няколко дни "Мета" (Meta), собственик на социалните мрежи Facebook и Instagram, започна поетапно
въвеждане на платена версия на продукта си в България и в останалите страни от ЕС, Швейцария и останалата
част от Европейското икономическо пространство ( Исландия, Норвегия, Лихтенщайн).Голяма част от
потребителите на Facebook в България вече са посрещнати с въпрос, който ги пита дали иска... 

От няколко дни "Мета" (Meta), собственик на социалните мрежи Facebook и Instagram, започна поетапно
въвеждане на платена версия на продукта си в България и в останалите страни от ЕС, Швейцария и останалата
част от Европейското икономическо пространство (Исландия, Норвегия, Лихтенщайн).Голяма част от
потребителите на Facebook в България вече са посрещнати с въпрос, който ги пита дали искат да започ... 

Дата: 10.11.2023 09:45
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Най-голямата стоманодобивна фабрика в света се превръща във вятърен парк с инвестиция от близо
$48 милиона
Дата: 10.11.2023 12:42
Медия: Money.bg

Заглавие: Имотният ни пазар ще бъде зависим от членството ни в еврозоната
Дата: 10.11.2023 12:11
Медия: Зарата

Заглавие: Този наш регион става златна мина, бизнесът хвърля шапки
Дата: 10.11.2023 11:43
Медия: Блиц

Заглавие: 25 лева на такса на месец в България искат за "Фейсбук" и "Инстаграм"
Дата: 10.11.2023 11:30
Медия: Petel.bg

Заглавие: Facebook започна поетапно въвеждане на платена версия без реклами в България
Дата: 10.11.2023 11:18
Медия: Moreto.net

Заглавие: Ресторантьорите: НАП изопачава данните, внесли сме 132 млн. повече през 2022 г.
Дата: 10.11.2023 12:20
Медия: Трафик Нюз

https://money.bg/economics/nay-golyamata-stomanodobivna-fabrika-v-sveta-se-prevrashta-vav-vyataren-park-s-investitsiya-ot-blzio-usd48-miliona.html
https://zarata.info/%D0%B8%D0%BC%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D1%80-%D1%89%D0%B5-%D0%B1%D1%8A%D0%B4%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D1%81%D0%B8%D0%BC-%D0%BE%D1%82-%D1%87%D0%BB/
https://blitz.bg/obshtestvo/tozi-nash-region-stava-zlatna-mina-biznest-khvrlya-shapki_news985716.html
https://petel.bg/25-leva-na-taksa-na-mesets-v-Balgariya-iskat-za-Feysbuk-i-Instagram__501231
https://www.moreto.net/novini.php?n=487027&c=05
https://trafficnews.bg/plovdiv/restorantyorite-nap-izopachava-dannite-vnesli-sme-132-mln-294938/


Министерският съвет прие на извънредно заседание законопроектите за изменение и допълнение на данъчните
закони.Българската асоциация на заведенията и Сдружението на заведенията в България изразяват своето
учудване от поредния опит за грубо изкривяване на данните за ползите от намалената ставка ДДС за сектор
ресторантьорство. В откровено организирана от НАП атака с изопачени данни се твърди, че при... 

В предаването "Нашият ден" икономистът и преподавател доц. Щерьо Ножаров обсъди предложения за промени
в данъчното законодателство в България. Тези промени включват проектите за изменения в Закона за местните
данъци и такси и в Закона за облагане на физическите лица. Димитър Манолов от КТ "Подкрепа" по-рано каза, че
тези законодателни изменения са внесени от Министерския съвет и нарушават Кодекса ... 

Предварителните очаквания са заложени на база оптимистични нагласи на развитите икономики, казва
икономистътПрогнозата за ръст на брутния вътрешен продукт (БВП) в България със сигурност няма да бъде
осъществена. Това каза икономистът Юлиан Войнов в предаването "Светът е бизнес" на Bloomberg TV Bulgaria.
Високите лихвени равнища влияят негативно върху пазара на труда, като се увеличава безработицат... 

"Българска фондова борса" информира за издаването на лиценз на "Колективно финансиране" АД (в процес на
учредяване) с решение №993 на Комисията за финансов надзор от 3 ноември 2023 година. Той позволява на
дружеството да управлява краудфъндинг платформа, която ще улеснява финансирането на иновативни бизнес
проекти. "Българска фондова борса", заедно с "Централен депозитар" АД и "Клиър Екс", са осно... 

Yettel пуска ударни оферти с най-голямото разнообразие от намалени устройства досега До края на ноември
телекомът предлага смартфони, джаджи и електроника за дома с отстъпки до 70% Yettel дава официален старт на
предпразничната треска с невероятни отстъпки до 70% и най-голямото разнообразие от намалени устройства,
предлагано от телекома досега. Супер изгодните предложения са в сила през целия ноем... 

Предложението на някои ресторантьори не е добро и няма да донесе съществени приходи в хазната. Това заяви
народният представител от "Продължаваме промяната - Демократична България" Мартин Димитров и подчерта,
че не би подкрепил подобна мярка. "Смутен съм от идеята бакшишите да бъдат облагани с данък. Благодарността
не подлежи на облагане и не виждам защо трябва да дразним излишно хората", подчерта... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

Заглавие: Проблемът е, че няма синхронизация в предвидените промени за местните данъци и такси
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Медия: Българско национално радио
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Заглавие: Мартин Димитров: Смущаваща е идеята бакшишите да бъдат облагани с данък
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Заглавие: Седем професии, които няма да изчезнат скоро
Дата: 09.11.2023 19:00
Медия: Businessnews.bg

https://bnr.bg/post/101906062/shteryo-nojarov-da-novite-danachni-zakoni-sa-vneseni-v-narushenie-na-kodeksa-na-truda
https://www.investor.bg/a/540-danatsi-i-byudzhet/384244-yulian-voynov-prognozata-za-rast-na-bvp-v-balgariya-nyama-da-bade-osashtestvena
https://banker.bg/2023/11/10/%D0%BA%D1%80%D0%B0%D1%83%D0%B4%D1%84%D1%8A%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B3-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D1%84%D0%BE%D1%80%D0%BC%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%B8%D0%B2%D0%BD/
https://www.standartnews.com/tekhnologii/predpraznichno-pazaruvane-na-smartfoni-dzhadzhi-i-elektronika-za-doma-otstapki-do-70-541874.html
https://www.actualno.com/finance/martin-dimitrov-smushtavashta-e-idejata-bakshishite-da-bydat-oblagani-s-danyk-news_2095669.html
https://www.businessnews.bg/obshtestvo/10611-sedem-profesii-koito-nyama-da-izcheznat-skoro.html


Съвременният пазар на труда се променя бързо поради технологични иновации и социални тенденции. Въпреки
това има професии, които вероятно няма да изчезнат скоро, тъй катоСъвременният пазар на труда се променя
бързо поради технологични иновации и социални тенденции. Въпреки това има професии, които вероятно няма
да изчезнат скоро, тъй като те представляват важна част от обществото и икономиката. Ет... 

Доставчици на храни, авиокомпании, хазартен бизнес: връзката с тях често минава през България, превръщаща се
във важен център за обслужване на клиенти, пише австрийското издание PULS 24. Кой работи в тези
колцентрове? Ако искате да се свържете с доставчици на храни, авиокомпании и хазартни компании, често стигате
до България, пише в обширен репортаж на австрийския сайт Puls 24. Авторът Константин ... 

Проф. Боян Дуранкев, преподавател в УНСС и във Висшето училище по застраховане и финанси, в интервю за
Аудиокаста на "Фокус" "Това е България"Първото политическо изпитание за националната и новата местна власт е
приемането на бюджета за догодина. Как ще се справят в парламента? Наш гост е проф. Боян Дуранкев –
преподавател в УНСС и във Висшето училище по застраховане и финанси. Добре дошъл в аудио... 

До 2030 г. дуалното образование трябва да прерасне във водеща форма за професионално обучение на кадри със
средно образование, казва министърът на образованието и науката проф. Галин ЦоковТекстът е публикуван в бр.
9 (37) на сп. Business Global.Проф. д-р Галин Цоков е магистър по педагогика от Софийския университет "Св.
Климент Охридски". Преподавател е в Педагогическия факултет на Пловдивския уни... 

Във времена, в които цифровата революция преобразява начина, по който работим, здравето и безопасността на
работното място играят решаваща роля. Какви са важните аспекти на работната среда в светлината на бързо
нарастващата цифровизация и технологичния напредък? Изследователската програма на Европейската агенция
за здраве и безопасност (EU-OSHA) предоставя надеждна информация на политици, научни и... 

Стресът, свързан с представянето на себе си, е често срещан и не без основаниеЗнаете сценария. Интервютата за
работа могат да са онлайн или на живо в офиса на фирмата. Служителят от "Човешки ресурси" ви моли да се
представите накратко. Изведнъж мозъкът ви преминава в страхотен стрес. Какво да кажа за себе си? Започвате
да размишлявате за предишни пъти, когато ви се е налагало да се представите. Ос... 

Заглавие: Бизнесът с колцентровете у нас процъфтява. Българите: унизителна и гадна работа е
Дата: 09.11.2023 19:05
Медия: Днес+
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https://dnesplus.bg/izbrano/biznesat-s-koltsentrovete-u-nas-protsaftyava-balgarite-unizitelna-i-gadna-rabota-e_1137393
https://www.focus-news.net/novini/interviu/Prof-Boyan-Durankev-Nasokata-v-ES-za-Bulgariya-e-perdashete-posledniya-za-da-se-seshtat-ostanalite-1890790
https://bglobal.bg/109547-%D0%A4%D0%BE%D0%BA%D1%83%D1%81-%D0%BD%D0%B0-%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5%D1%82%D0%BE-%E2%80%93-%D1%83%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B8-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B5%D1%82%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%B5%D1%86%D0%B0%D1%82%D0%B0
https://bela.bg/%D0%B7%D0%B4%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B5-%D0%B8-%D0%B1%D0%B5%D0%B7%D0%BE%D0%BF%D0%B0%D1%81%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BC%D1%8F%D1%81/
https://businessnovinite.bg/bg-biznes/lesen-nachin-da-se-predstavite-na-intervju-za-rabota.html
https://www.plovdiv24.bg/novini/plovdiv/Advokat-Ne-pozvolyavaite-na-vashite-rabotodateli-da-vi-globyavat-za-kakvoto-i-da-e-1891238


"Вашият работодател няма право да ви глобява, тъй като дисциплинарните наказания в Кодекса на труда са
изброени. Това са: забележка, предупреждение за уволнение и самото уволнение. Никъде не фигурира глоба като
наказание.""Тоест глобите, които налагат работодателите, са изцяло незаконосъобразни. Дори да сте се
подписали и съгласили с това нещо, отново глобите не могат да бъдат налагани. Не позволя... 

На фона на надпреварата за хора допълнителните умения се ценят високо. Но компаниите също се опитва да
създават "кадри"Художници стават проектни мениджъри, икономисти се преквалифицират в програмисти, а
администратори в лидери на екипи. Един от трендовете на работния пазар през последните години е
преквалификацията, с която смяната на настоящата работа, намиране на нова и договарянето на по-висока... 

Никога преди в Обединена Германия работещите не са били повече, отколкото днес - 46 милиона души, както
показват актуалните данни на Федералната статистическа служба. Това представлява нов рекорд по отношение на
заетостта в страната. Спрямо същия период на миналата година (до края на септември) броят на хората в
Германия, които работят и плащат данъци и социални осигуровки, се е увеличил с 291 000... 

Към края на септември ръстът на мигрантите в страната е около 73% спрямо миналата годинаКанцлерът Олаф
Шолц и 16-те премиери на провинции в Германия се споразумяха за нови и по-строги мерки за ограничаване на
големия брой мигранти, навлизащи в страната, постигайки компромис по въпрос, който се превърна в огромен
политически проблем за правителството и гореща тема в обществото, пише Euronews. Повеч... 

Димитър Манолов, лидер на КТ "Подкрепа" коментира пред БНТ новите данъчни промени. Той обясни, че в деня
на балотажа са се появили нови неща, които първоначално не са присъствали в списъка, който е обсъждан.
Манолов разкри как той и неговият колега от КНСБ са били поканени на неформална среша от премиера Николай
Денков и от Асен Василев. По думите му, редно е дебат заради новите предложения да има... 

Служителите искат 4-дневна работна седмица, работодателите не. Петдневната работна седмица е заложена в
трудовото законодателство на Съединените щати от 80 години, като ситуацията е подобна и в повечето европейски
държави. Оказва се обаче, че мнозинството от хората искат да преминат към четиридневна работна седмица,
според ново проучване на Bentley University – Gallup, цитирано от електронното изд... 

Вижте 10 от професиите, които специалистите прогнозират, че ще са най-търсени в бъдещия пазар на трудаИ
кономиката и обществото се променят шеметно бързо. Експертите прогнозират, че след десетилетие компаниите
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ще имат нужда от служители със съвсем нови професии като експерт по самоуправляващи се автомобили или
инженер по финтех. Бъдещето е наболял въпрос на пазара на труда, който е подвластен на е... 

В България със сигурност прогнозата за ръст на БВП за 2024 година няма да бъде осъществена, прогнозира
Юлиан ВойновПрогнозата за ръст на брутния вътрешен продукт (БВП) в България със сигурност няма да бъде
осъществена. Това каза икономистът Юлиан Войнов в предаването "Светът е бизнес" на Bloomberg TV Bulgaria.
Високите лихвени равнища влияят негативно върху пазара на труда, като се увеличава безра... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

50 дни по-късно, Руската църква отново отвори врати Автор: news.bg 50 дни след като бе затворен, храмът "Св.
Николай Мирликийски", отново отвори врати. Това съобщи БНР. Новият предстоятел на руската църква
протойерей Владимир Тишчук, назначен от руския патриарх пристигна тази сутрин, за да отслужи молебен, заедно
с трима български духовници. На церемонията присъстваха официални лица от руското п... 

Руската църква в центъра на София отвори врати, след като 50 дни под ключ. Новият предстоятел, назначен от
руския патриарх, протойерей Владимир Тишчук пристигна малко преди 9.00 ч. Той отслужва първия си молебен,
заедно с тримата български свещеници, назначени от патриарх Неофит да служат в църквата. За службата
пристигнаха руският посланик у нас Елеонора Митрофанова и други официални лица, сред к... 

Извънредна новина Разберете големите новини в момента, в който се случват - директно в имейла ви. Новият
предстоятел на Руската църква в София протойерей Владимир Тишчук води днес първия молебен след
отварянето й. Софийският храм "Св. Николай Мирликийски Чудотворец" беше затворен в края на септември от
руското посолство, заради експулсирането на тогавашния предстоятел архимандрит Васиан Змеев зара... 

В битката със сивата икономика Министерството на финансите въведе нова наредба за транспортирането на
определени стоки. Тя се отнася за контрол на стоки с висок фискален риск, каквито са месото и месните продукти.
Наредбата е в сила от 1 октомври за стоки, които влизат или излизат от България. От Нова година обаче тя ще
действа и за транспорт на стоки с висок фискален риск вътре в страната. Предст... 

Има ли предприемачествоно нужда от изкуствения интелект и дали това би подобрило бизнес идеите? Иван

Заглавие: Икономист: У нас преките данъци са изключително ниски, а имотните данъци са четири пъти по-ниски
като дял от БВП
Дата: 10.11.2023 12:41
Медия: Факти

Заглавие: 50 дни по-късно, Руската църква отново отвори врати
Дата: 10.11.2023 12:22
Медия: Несебър news

Заглавие: Руската църква отвори врати в София
Дата: 10.11.2023 12:05
Медия: Любословие

Заглавие: Първа служба на новия свещеник в Руската църква: Българският патриарх Неофит пак бе споменат
след руския
Дата: 10.11.2023 11:43
Медия: Дневник

Заглавие: Браншови организации притеснени от нова наредба за транспортирането на стоки
Дата: 10.11.2023 13:07
Медия: Novini.site

Заглавие: Има ли предприемачеството нужда от изкуствения интелект?
Дата: 10.11.2023 13:07
Медия: Novini.site

https://fakti.bg/bulgaria/831329-ikonomist-u-nas-prekite-danaci-sa-izkluchitelno-niski-a-imotnite-danaci-sa-chetiri-pati-po-niski-kato-dal-ot-bvp
http://nessebar-news.com/bulgaria/50-%D0%B4%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D0%BE-%D0%BA%D1%8A%D1%81%D0%BD%D0%BE-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%86%D1%8A%D1%80%D0%BA%D0%B2%D0%B0-%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%BE-%D0%BE%D1%82/
https://luboslovie.bg/2023/11/10/%D1%80%D1%83%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%86%D1%8A%D1%80%D0%BA%D0%B2%D0%B0-%D0%BE%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%80%D0%B8-%D0%B2%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B8-%D0%B2-%D1%81%D0%BE%D1%84%D0%B8%D1%8F/
https://www.dnevnik.bg/bulgaria/2023/11/10/4551396_purva_slujba_na_noviia_sveshtenik_v_ruskata_curkva/
https://novini.site/%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%BD%D1%88%D0%BE%D0%B2%D0%B8-%D0%BE%D1%80%D0%B3%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B7%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5%D1%81%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D0%BD/
https://novini.site/%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D0%BB%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BC%D0%B0%D1%87%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D1%83%D0%B6%D0%B4%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D0%B8%D0%B7/


Георгиев е от Националната финансово-стопанска гимназия. Физиката е негова страст. Като участник в състезание
на фондация "Еврика" е успял да "пресъздаде" огнеупорен материал. Още не го е патентовал, но планира след
като го направи да започне бизнес с него. Други национални състезания Иван е печели... 
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